
Александар Антић: Налазимо се под притиском међународних институција да се цена струје подигне, али неће бити радикалног поскупљења
субота, 18 април 2015 15:24

БЕОГРАД – Неће бити радикалног поскупљења струје и грађани Србије не треба да
брину, изјавио је данас министар енергетике Александар Антић.

  

  

„Покушавамо да било какве корекције струје померимо, тј да се десе што касније и да те
корекције буду што мање. Водимо озбиљне разговоре са ММФ, ЕБРД и Светском банком
како би обезбедили да се оба та параметра испуне и надам се да ћемо у томе успети”,
поручио је министар гостујући на телевизији Пинк.

  

Он је подсетио да се Србија налази под великим притиском међународних финансијских
институција да се цена струје подигне на економски ниво, јер је нижа од свих земаља у
региону.

  

На другој страни, како је навео, представници владе су свесни да реформе погађају
грађане, због чега их не треба додатно оптеретити радикалним поскупљењима струје.

  

„Зато покушавамо да цену струје држимо на том нивоу и не дозволимо да она нагло
расте, већ да то буде постепено. У том троуглу, Влада покушава да са ММФ
испреговара да то буде умерен процес који ће ићи полако”, закључио је он.
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